
PROTOKÓŁ                                                                             

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

 z dnia 14 maja 2013 r. 

 

1. Obrady otworzył Przewodniczący Rady, powitał radnych, Wójta Gminy i wszystkich 

zebranych; na podstawie listy obecności stwierdził prawomocnośd obrad. Obecnych 

było 13 radnych, nieobecni to: Anna Jezierska i Katarzyna Mularczyk – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

2. Porządek spotkania został rozszerzony w punkcie 1 – „Zaopiniowanie projektów 

uchwał w sprawie:” o kolejne podpunkty: 

1-5/  - zmiany uchwały Nr XXIV/210/2013 Rady Gminy Czernica z dnia 31 stycznia    

            2013 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Czernicy, 

1-6/  -  uchwalenia MPZP terenu położonego w obrębie Dobrzykowice, 

1-7/  -  uchwalenia MPZP wsi Gajków, gmina Czernica, 

1-8/ - wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Czernica na 

lata 2013-2022. 

Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i stanowi zał. nr 2 do 

protokołu. 

3. Komisje zaopiniowały projekty uchwał w sprawie: 

1/ zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Czernica za 2012 rok 

Z wykonaniem budżetu Gminy Czernica za 2012 rok zapoznały się wszystkie Komisje 

Rady  i zaopiniowały pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła uchwałę Komisji w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Czernica za rok 2012. 

Komisja stwierdziła, iż budżet na rok 2012  uchwalony po zmianach - dochody na kwotę 

36.271.839,89 zł wykonane zostały w 92,22 %, wydatki na kwotę 39.542.739,89 zł 

wykonane zostały w 93,18 %. Wydatki inwestycyjne zaplanowane na kwotę 8.153.070 zł 

wykonane zostały w 96,58 %.  

Plan przychodów budżetu zaplanowany został w wysokości 5.120.900 zł wykonano w 

wysokości 5.248.855,14 zł. Zaciągnięto kredyt na pokrycie planowanego deficytu budżetu 

w wysokości  5.000.000 zł . Została spłacona udzielona w 2011 roku pożyczka z budżetu 

na kwotę 20.900 zł, oraz wykorzystano  środki na koncie budżetu  na dzień 1 stycznia 2012 

roku na kwotę 105.294,72 zł. Stwierdzono wykorzystanie kwoty 122.660,42 zł z subwencji 

oświatowej na rok 2013 w celu  przykazania jednostkom szkolnym. 

Plan rozchodów wyniósł  1.850.000 zł . Stwierdzono, że wszystkie zaplanowane spłaty rat 

pożyczek i kredytów zostały dokonane w odpowiednim terminie.  

Wysokość zobowiązań długoterminowych budżetu, czyli pozostałych do spłaty rat 

kredytów i pożyczek i zobowiązań wymagalnych  w wysokości 12.332.964,02 zł w 

stosunku do wykonanych dochodów gminy za 2012 r. wyniosła 36,87 %. 



Wysokość obsługi długu , czyli przypadających do spłaty w 2012 roku rat kredytów i 

pożyczek w wysokości 1.850.000 zł oraz prowizji i odsetek od opłaconych rat w 

wysokości 575.633,67 zł w stosunku do wykonanych dochodów wyniosła  7,25 %. 

Zobowiązania  na dzień 31.12.2012 r. wyniosły ogółem 2.582.750,62 zł.  Wystąpiły 

zobowiązania wymagalne w realizacji wydatków budżetowych  w wysokości 

1.012.964,02 zł. 

Za 2012 rok wystąpił  niedobór budżetu w wysokości  3.398.855,14 zł.  

Wynik operacyjny budżetu stanowiący nadwyżkę dochodów bieżących nad 

wydatkami bieżącymi wyniósł   2.910.001,30 zł. 

Stwierdzono, że zadania merytoryczne  zaplanowane w budżecie  na 2012 rok  

zostały wykonane zgodnie z planem. Nie stwierdzono przekroczeń planu wydatków 

budżetowych.    

Rezerwę ogólną  budżetu gminy Wójt Gminy rozdysponował prawidłowo.  

Komisja zapoznała się z również informacją o stanie mienia Gminy Czernica za rok 

2012, oraz ze sprawozdaniami finansowymi – bilansem jednostki budżetowej i 

samorządowego zakładu budżetowego oraz bilansem z wykonania budżetu Gminy 

Czernica wraz z załącznikami. 

Komisja nie wniosła zastrzeżeń do realizacji budżetu za 2012 rok i pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu Gminy Czernica za rok 2012. 

Komisja Rewizyjna, po analizie wykonania budżetu za 2012 rok, postanowiła 

wystąpić do Rady Gminy Czernica z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Wójta 

Gminy Czernica za rok 2012. 

Skarbnik Gminy zapoznała zebranych z uchwałą nr V/79/2013 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 12.04.2013 r. w sprawie opinii 

o przedłożonym przez Wójta Gminy Czernica sprawozdaniu z wykonania budżetu 

gminy za 2012 rok. Skład Orzekający RIO we Wrocławiu wydał opinię pozytywną, z 

uwagami. Uwagi dotyczyły przekroczenia przez Gminę terminów płatności i 

wystąpienia zobowiązań wymagalnych. 

 Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. 

Został on zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

2/ absolutorium dla Wójta Gminy Czernica 

Wszystkie Komisje Rady zapoznały się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Czernica za 2012 rok, sprawozdaniem finansowym, informacją o stanie mienia 

Gminy, opinią RIO o przedłożonym przez Wójta Gminy Czernica sprawozdaniu z 

wykonania budżetu gminy za 2012 rok oraz stanowiskiem Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium. 



Po zapoznaniu się z w/w sprawami, Komisje  postanowiły jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniować udzielenie Wójtowi Gminy Czernica absolutorium za 2012 rok. Projekt 

uchwały stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

3/ zmiany budżetu Gminy Czernica na 2013 rok 

Projekt zmian budżetu Gminy Czernica na 2013 rok przedstawiła i omówiła p. 

Skarbnik. Poinformowała, iż zmian budżetu dokonano: 

1/  w związku z podpisaniem umowy GOPS w Czernicy z Dolnośląskim Wojewódzkim 

Urzędem Pracy w Wałbrzychu na realizację projektu z programu POKL, zaplanowano 

w budżecie po stronie dochodów i wydatków  kwotę 173.483, 30 zł; 

2/ powiększono dochody o łączną kwotę 1.504.900 zł z tytułu: 

- 2.000 zł z wpłat kosztów wyceny związanych z przetargami na sprzedaż działek, 

- 5.000 zł z odsetek wpłacanych od zaległości podatkowych firm, 

- 10.000 zł z tytułu spadku, 

- 5.000 zł z tytułu darowizn na „Dzień Dziecka” od sponsorów, 

- 1.264.000 zł z tytułu kwot odzyskanego podatku VAT od budowy kanalizacji 

sanitarnej w latach 2006 – 2012, 

- 900 zł z tytułu dochodów realizowanych przez Zespół Szkół w Chrząstawie Wlk., 

- 60.000 zł z tytułu dotacji ościennych gmin, których dzieci uczęszczają do naszych 

przedszkoli niepublicznych, 

- 60.000 zł z tytułu wpłat rodziców na zorganizowany wypoczynek dzieci i młodzieży, 

- 97.500 zł z tytułu zwrotu dotacji inwestycyjnej z roku 2012 przez ZGK Czernica, po 

odzyskaniu podatku VAT. 

3/ powiększono wydatki o łączną kwotę 2.057.400 zł z przeznaczeniem na: 

- konserwację rowów melioracyjnych w Jeszkowicach, Nadolicach Wlk., Chrząstawie 

Małej – 11.000 zł (zadanie będzie dofinansowane ze środków Marszałka), 

- remonty dróg gminnych – 298.550 zł, 

- wyrównanie poboczy ul. Odrzańskiej w Łanach – 15.000 zl, 

- projekty dróg – 18.000 zł, 

- modernizację ul. Stawowej w Nadolicach Wlk. – 110.900 zł ( dodatkowo ), 

- remonty tłuczniowe dróg gminnych – 1.000.000 zł, 

- ustalenie stanu prawnego mostów na terenie Gminy – 1.100 zł ( dodatkowo), 

- przygotowanie do sprzedaży nieruchomości przejętej przez gminę jako spadek – 

10.000 zł, 

- wynagrodzenie dla firmy, która pomaga Gminie odzyskać podatek VAT – 235.000 

zł, 

- przebudowę kotłowni w budynku Urzędu Gminy – 30.000 zł ( przeniesiono z 

wydatków remontowych), 



- 10.000 zł z Funduszu Sołeckiego wsi Kamieniec Wr. przeniesiono do rozdz. 75075 

na imprezy rekreacyjno-promocyjne, 

- 2.500 zł przeniesiono pomiędzy działami klasyfikacji, w związku z mylnym 

zaplanowaniem środków na zatrudnienie pracownika w ramach prac społecznie 

użytecznych w Zespole Szkół w Chrząstawie Wlk., 

- budowę parkingu przy szkole w Dobrzykowicach – 40.000 zł ( dodatkowo), 

- podłączenie przyłącza gazu do budynku szkoły w Kamieńcu Wr. – 5.100 zł, 

- zakup pieca konwekcyjnego dla stołówki w Czernicy – 36.000 zł, 

- obchody Dnia Dziecka w Dobrzykowicach i Kamieńcu Wr. – 5.000 zł, 

- wyjazd dzieci do Brennej – 3.000 zł, 

- wypoczynek letni dla dzieci i młodzieży – 60.000 zł, 

- budowę kanalizacji deszczowej na ul. Sami Swoi w Dobrzykowicach – 18.000 zł, 

- realizowane zadanie inwestycyjne przez ZGK Czernica w roku ubiegłym, ze 

względu na rozliczenia podatku VAT – 31.350 zł, 

- zakup opału do świetlic gminnych – 20.000 zl, 

- remont świetlicy w Nadolicach Wlk. – 4.900 zł, 

- dokończenie modernizacji świetlicy wiejskiej w Krzykowie – 30.000 zł, 

- prace wstępne przy świetlicy w Nadolicach Małych – 2.000 zł, 

- budowę boiska i placu zabaw w Czernicy, na przebudowę zasilania energetycznego     

                                                                                                                 – 60.000 zł. 

4/ pomniejszono wydatki budżetu o łączną kwotę 552.500 zł. 

Budżet po zmianach wyniesie: dochody – 40.442.045,57 zł, w tym dochody bieżące – 

35.992.645,57 zł, dochody majątkowe – 4.449.400 zł. Wydatki – 41.322.045,57 zł, w 

tym wydatki bieżące – 34.453.920,57 zł, wydatki majątkowe – 6.868,125 zł. 

Przychody – 3.800.000 zł, rozchody – 2.920.000 zł. 

W trakcie dyskusji radny Piotr Zakręta wysunął wniosek, aby przeznaczyć 20.000 zł 

na zakup energooszczędnych opraw oświetlenia ulicznego w Jeszkowicach. 

Wniosek został przegłosowany jednogłośnie. 

Radna Maria Marcinów-Maciejczyk zwróciła uwagę, że Gmina Czernica znaczne 

środki przekazuje na  wysypisko w Gaci, a mieszkańcy Gminy są niezadowoleni, w 

związku z zakupem koszy na śmieci. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, iż kwota przeznaczona w budżecie  na wysypisko jest 

udziałem Gminy w budowę instalacji w Gaci, która powstała  za kwotę 80 mln zł (ze 

środków unijnych i środków gmin przynależnych do wysypiska w Gaci).  

Wójt Gminy poinformował, że Wójtowie gmin należących do Związku 

Międzygminnego Ślęza-Oława głosując przeciw zabezpieczeniu kubłów przez firmę, 

która wygra przetarg na wywóz śmieci, brali pod uwagę wzrost kosztów odpłatności 

za wywóz śmieci. 



Poinformował, że wystosował do Związku pismo, by zabezpieczenie kubłów dla 

mieszkańców ująć w specyfikacji przetargowej - odpowiedź Związku była negatywna 

( pismo odczytał Sekretarz Gminy). 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wystąpił z osobnym pismem do 

Przewodniczących  Rad Gmin należących do Związku, by podjęli temat 

zabezpieczenia kubłów na posiedzeniach Komisji lub Rady. Jednocześnie podkreślił, 

iż Związek musi liczyć się z wolą mieszkańców, którzy domagają się zabezpieczenia 

kubłów w cenie podatku za śmieci. 

Radny Władysław Baszczij zapytał, jakie sankcje karne grożą tym, którzy nie złożą 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi? 

Radca prawny Urzędu Gminy wyjaśniła, że w tym przypadku ma zastosowanie 

ordynacja podatkowa i kara wynosi 2,5 tyś. zł. Będzie też odgórnie narzucona kwota 

do zapłacenia. 

Komisje podniosły również problem zabezpieczenia kubłów na boiskach, przy 

świetlicach wiejskich, budynkach gminnych, przy okazji imprez masowych. 

Po zapoznaniu się z danymi, projekt zmian budżetu Gminy Czernica na 2013 rok, 

został zaopiniowany pozytywnie  i stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

4/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  terenu w północnej części wsi Chrząstawa Wielka 

Projekt uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz Drajczyk – pracownik Urzędu 

Gminy ds. gospodarki przestrzennej. Poinformował, iż w/w uchwałę podejmuje się na 

wniosek właściciela gruntu – p. Mieczysława Świętochowskiego. 

Pan M. Świętochowski przedstawił koncepcję zagospodarowania terenu objętego 

przystąpieniem i stwierdził, że planuje na nim budowę obiektu gospodarskiego dla 

koni. Chce również wyremontować groblę, by woda z Widawy nie zalewała terenu 

oraz zbudować zbiornik retencyjny. 

W trakcie dyskusji radny Władysław Baszczij zapytał, czy jest to teren zalewowy? 

p. A. Drajczyk wyjaśnił, że w czasie opracowania miejscowego planu Regionalny 

Zarząd Gospodarki  Wodnej we Wrocławiu musi wydać w tej sprawie opinię. 

Komisje wysunęły wniosek, aby  zawrzeć w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia  

miejscowego planu dla tego terenu zapis, że Gmina Czernica nie bierze 

odpowiedzialności finansowej za zniszczone obiekty gospodarcze spowodowane 

podtopieniem. 

Projekt omawianej uchwały pozytywnie zaopiniowała Komisja Zagospodarowania 

Przestrzennego… Rady Gminy. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady. Pozytywnie projekt ten 

zaopiniowało 11 radnych, 1 radny głosował przeciw – stanowi on zał. nr 6 do 

protokołu. 



 

5/ zmiany uchwały Nr XXIV/210/2013 Rady Gminy Czernica z dnia 31 stycznia    

2013 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Czernicy 

Wyjaśniono, że Nadzór prawny Wojewody w uchwale Nr XXIV/210/2013 Rady Gminy 

Czernica z dnia 31 stycznia 2013 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Czernicy wskazał na potrzebę wprowadzenia bardziej 

szczegółowych zapisów do statutu tworzonego zespołu szkolno-przedszkolnego. W 

związku z tym, w załączniku do w/w projektu uchwały wprowadzono następujące 

zmiany: 

- rozbudowano kompetencje samorządu uczniowskiego, 

- podano szczegółowe kryteria rekrutacji do przedszkola, 

- określono tryb odwołania się uczniów od kar, 

- określono przypadki, w których uczeń może być skreślony z listy uczniów. 

Zmiany te są spowodowane brakiem  w/w zapisów w statutach Szkoły Podstawowej 

w Czernicy i Przedszkola Publicznego w Czernicy. Brak tych zapisów w statutach 

placówek wchodzących w skład Zespołu nakłada na organ prowadzący konieczność 

wprowadzenia  ich do ramowego statutu Zespołu. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. Został 

on zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

6/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w obrębie Dobrzykowice 

Projekt uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz Drajczyk – pracownik Urzędu 

Gminy ds. gospodarki przestrzennej. Poinformował, że głównym zadaniem planu jest 

dokonanie nowych ustaleń w przeznaczenia terenów – na zabudowę mieszkaniową, 

rolę, komunikację publiczną i wewnętrzną. 

Projekt planu po uzyskaniu opinii Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej 

oraz wymaganych uzgodnień został wyłożony do publicznego wglądu wraz z 

prognozą oddziaływania na środowisko. W wyniku wyłożenia do planu wpłynęły 3 

uwagi, 2 z nich zostały uwzględnione w całości, 1 – częściowo. 

Wystąpiono ponownie o wymagane uzgodnienia i plan został ponownie wyłożony do 

publicznego wglądu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. W wyniku 

wyłożenia do planu wpłynęła 1 uwaga, która nie została uwzględniona. 

Projekt planu jest zgodny z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Czernica. Został on pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Zagospodarowania Przestrzennego… Rady. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. 

Pozytywnie projekt uchwały zaopiniowało 11 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu 

– stanowi on zał. nr 8 do protokołu. 



7/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Gajków, 

gmina Czernica 

Projekt uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz Drajczyk. Stwierdził, iż głównym 

zadaniem planu jest dokonanie nowych ustaleń w przeznaczenia terenów o różnych 

funkcjach, m.in. na zabudowę mieszkaniową, usługową, tereny zieleni urządzonej, 

usługi sportu i rekreacji, tereny obiektów produkcyjnych, komunikacje publiczną i 

wewnętrzną. Projekt planu po uzyskaniu opinii Gminnej Komisji Urbanistyczno-

Architektonicznej oraz wymaganych uzgodnień został wyłożony do publicznego 

wglądu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. W wyniku wyłożenia do planu 

wpłynęły 63 uwagi, które nie zostały uwzględnione. Z uwagami zapoznali się wszyscy 

radni. 

Projekt planu jest zgodny z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Czernica. Został on pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Zagospodarowania Przestrzennego… Rady. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady. Pozytywnie projekt uchwały 

zaopiniowało 7 radnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu – stanowi on zał. nr 9  do 

protokołu. 

8/ wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Czernica na lata 

2013-2022 

Projekt uchwały omówiła p. Skarbnik. Poinformowała, że w zakresie wykazu zadań i 

kwot limitów wydatków zmiany będą następujące: 

a/ pomniejszono limit wydatków na rok 2013 w zadaniu: 

-  „Budowa szkoły we wsi Dobrzykowice” o kwotę 30.000 zł; 

-  „Budowa oświetlenia drogowego na terenie Gminy” o kwotę 100.000 zł i 

przeznaczono na budowę dróg; 

-  „Budowa kanalizacji sanitarnej we wsi Wojnowice” o kwotę 30.000 zł i 

przeznaczono na dokończenie budowy kanalizacji we wsi Nadolice Wielkie; 

- Budowa kanalizacji sanitarnej we wsiach Chrząstawa Mała i Wielka” o kwotę 30.000 

zł i przeznaczono również na dokończenie budowy kanalizacji we wsi Nadolice 

Wielkie. 

Limity wydatków na przedsięwzięcia po zmianach wyniosą  3.289.875 zł. 

Do powyższych zmian nie wniesiono żadnych uwag. 

4. Komisje dokonały wyboru zadań do zgłoszenia o dotacje unijne. 

Radni na wcześniejszym posiedzeniu Komisji zgłosili o dotacje unijne następujące 

zadania: 

a/ boisko do koszykówki, z ogrodzeniem, w Gajkowie 

b/ płyta boiska w Chrząstawie Wlk. 

c/ płyta boiska w Dobrzykowicach 



d/ parkingi z kostki betonowej: 

- przy szkole w Kamieńcu 

- przy świetlicy w Wojnowicach 

- przy świetlicy w Jeszkowicach 

- przy cmentarzu w Wojnowicach 

e/ teren sportowo-rekreacyjny przy szkole w Ratowicach. 

p. Marek Żelazny – pracownik Urzędu Gminy ds. pozyskiwania środków unijnych 

zapoznał Komisje z terminami składania wniosków i wielkością dotacji. 

W trakcie dyskusji ustalono, iż wnioski na dwa boiska, tj. boisko w Gajkowie i 

Dobrzykowicach zostaną przygotowane przez Urząd Gminy, wnioski na pozostałe 

zadania przygotują Stowarzyszenia miejscowości:  Chrząstawa Wielka, Kamieniec 

Wr., Wojnowice, Ratowice. 

Do powyższych ustaleń,  Komisje ustosunkowały się pozytywnie, przez aklamację. 

p. Piotr Golus wyjaśnił, iż realizacja wniosków nastąpi w 2014 roku. 

       5.  W sprawach różnych poruszono następujące tematy: 

            a/ Komisje spotkały się z przedstawicielami mieszkańców ul. Poprzecznej w  

            Kamieńcu Wr., którzy zapytali się – kiedy będzie podjęte działanie, by zwiększyć  

bezpieczeństwo i utwardzić ulicę Poprzeczną; czy jest wykonany projekt remontu 

ulicy Poprzecznej. Zaznaczyli, iż mieszkańcy wyrażają chęć partycypacji w kosztach     

            remontu tej drogi. 

            p. Robert Makieła – pracownik Urzędu Gminy ds. dróg wyjaśnił, że nie ma  

wykonanego projektu ul. Poprzecznej. Głównym  problemem tej ulicy jest brak 

odwodnienia i wąski pas drogowy. Gro posesji jest usytuowanych wyżej i droga jest 

zalewana przez opady deszczu. Ponadto, w drodze były wykonywane roboty 

związane z położeniem  sieci gazowej i telekomunikacyjnej. Nawierzchnia drogi 

została uszkodzona i niedoprowadzona do poprzedniego stanu. Poinformował, iż jest 

umowa z firmą, która kładła sieć gazową, że w okresie jesiennym poprawi 

nawierzchnię tej ulicy. 

Radna Maria Marcinów-Maciejczyk zaznaczyła, że mieszkańcy chcą nawierzchni 

drogi zrobionej porządnie. Wysunęła wniosek, aby w budżecie Gminy na rok 2014 

więcej środków przeznaczyć na remont dróg. 

Radna Halina Popiołek zauważyła, że w obecnym czasie jest dużo opadów i 

wszystkie miejscowości gminy „toną” w wodzie. Stwierdziła, iż należy zrobić 

harmonogram budowy i remontu dróg na najbliższe lata. 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego… zaproponował, by 

wykonać remont wyznaczonych przez Radę dróg i przygotować harmonogram 

kolejnych dróg do remontu. 



Przewodniczący Rady przypomniał, że w br. jest ujętych w planie remontowym 40 

dróg za kwotę ok. 2 mln zł. 

Głos zabrał  Wójt Gminy i poinformował, iż wykaz dróg do budowy i modernizacji 

przygotuje  p. Robert Makieła. Każda Komisja Rady opracuje projekt remontu dróg na 

okres 5 lat. W budżecie Gminy, na każdy kolejny rok, będzie przeznaczona na ten cel 

kwota 2 mln zł. Komisje, na wspólnym posiedzeniu, podejmą ostateczną decyzję w tej 

sprawie i przygotują harmonogram remontu dróg na okres 5 lat. 

b/ radna Katarzyna Moroz wysunęła wniosek, aby rozeznać koszt oprysku komarów, 

na terenie Gminy Czernica, z samolotu; 

c/ Komisje postanowiły jednogłośnie, by 50.000 zł przeznaczone w budżecie gminy 

Czernica na 2013 rok  rozdysponować po równo na wszystkie sołectwa, które będą 

organizowały festyny. 

Ponadto, poinformować sołtysów o złożeniu  preliminarza wydatków z w/w środków, 

w Urzędzie Gminy, do dnia 15 czerwca 2013 r. 

5. Na tym Przewodniczący Rady zamknął obrady Komisji. 

 

                                                                           Protokołowała 

                                                                         Barbara Listwan 

 


